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	1. Наименование проекта: Доступный город 

	2. Срок реализации проекта: 3 года 

	3. Организация – заявитель, предлагающая проект:  государственное учреждение «Березовский территориальный центр социального обслуживания населения » (далее – Центр) “

	4. Цели проекта: Создание условий для совершенствования адаптационных и реабилитационных мероприятий для лиц с инвалидностью.


	5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта: 

1.Создание условий в здании Центра для беспрепятственного передвижения людей с инвалидностью и качественное получение ими социальных услуг.

2. Проведение адаптационных и реабилитационных мероприятий для лиц с инвалидностью для их самореализации и повышения качества жизни. 

	6. Целевая группа:  проект рассчитан на граждан с инвалидностью проживающих в Березовском районе, преимущественно трудоспособного возраста, в том числе,  выпускников домов-интернатов, восстановленных в дееспособности. 
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7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта: 

1. Оборудование Центра специальным оснащением для людей с инвалидностью: тренировочная комната, санузел, направляющие, электронные речевые информаторы, таблички, оснащение комнаты реабилитационными средствами.

2. Обучение специалистов и волонтёров по работе с людьми с различными нарушениями и ограничениями. Проведение адаптационных и реабилитационных мероприятий для лиц с инвалидностью для их самореализации и повышения качества жизни. Организация обучающих курсов и тренингов для людей с инвалидностью. 

	8. Общий объём финансирования (в долларах США)

	Источник финансирования
	Объём финансирования (в долларах США)

	Средства донора
	30000

	Софинансирование
	3000

	 9. Место реализации проекта (область/район,город): государственное учреждение "Березовский центр социального обслуживания населения", расположенное по адресу: г.Береза, ул. 17 Сентября, д.35  кабинет №3

	10. Контактное лицо: И.Р.Зиновук, заместитель директора, 8-01643 -4-28-33, tcrbereza@mintrud.by


Berezovsky district


	1. Project name: Accessible city

	2. Project implementation period: 3 years

	3. Organization - applicant, proposing the project: state institution "Berezovsky Territorial Center for Social Services for the Population" (hereinafter referred to as the Center) "

	4. Project objectives: Creation of conditions for improvement of adaptation and rehabilitation measures for persons with disabilities.

	5. Tasks planned for implementation within the framework of the project:

1. Creation of conditions in the building of the Center for the unhindered movement of people with disabilities and the quality of their receipt of social services.

2. Carrying out adaptation and rehabilitation measures for persons with disabilities for their self-realization and improvement of the quality of life.

	6. Target group: the project is designed for citizens with disabilities living in the Berezovsky district, mostly of working age, including graduates of boarding schools, restored to their legal capacity.

	7. Brief description of activities within the project:

1. Equipping the Center with special equipment for people with disabilities: a training room, a bathroom, guides, electronic speech informants, signs, equipping the room with rehabilitation facilities.

2. Training of specialists and volunteers to work with people with various disabilities and limitations. Carrying out adaptation and rehabilitation measures for persons with disabilities for their self-realization and improvement of the quality of life. Organization of training courses and trainings for people with disabilities.

	8. Total amount of financing (in USD)

	Source of financing
	Amount of financing (in US dollars)

	Donor funds
	30000

	Co-financing
	3000

	 9. Location of the project (region/district, city): state institution "Berezovskiy center of social services for the population", located at the address: Bereza, st. September 17, 35 office №3. 

	10. Contact person: I.R. Zinovuk, Deputy Director, 8-01643 -4-28-33,

tcrbereza@mintrud.by


